

Appendix
(M.)
21st Jan.

could be wished, that a Circular be published in both languages in the Quebec Gazette, that Medical Practitioners may be informed without delay of the views and instructions of the Board respecting the mode of Vaccination to be adopted.

The Board will meet the first Monday in May, the day appointed by law, if nothing requires its meeting sooner.

W. E. HOLMES, Secretary.

Quebec, May 7th, 1821.

The Board being duly assembled, the Minutes of the last Meeting were read, the Secretary reported that all Pamphlets, Circulars and Returns were sent as directed.

Dr. Painchaud informed the Board that three practitioners had not received the above Pamphlets, Circulars or Returns—directed that the Secretary do make enquiry about the same.

Resolved,—That the Letter received, signed Messrs. Mackey, Blanchet, Parant and Gilroy, be filed, and an answer acknowledging the receipt of it, to be read at the next Meeting.

A Letter from Dr. Ifland being read, was ordered to be filed.

A Letter from Dr. Lloyd respecting the Children of the Ordnance Department having been Vaccinated by Civil Practitioners: Ordered, to be read at the next Meeting.

The Board will meet on Tuesday next, May tenth,

W. E. HOLMES, Secretary.

May 10th, 1821.

The Meeting of the Board to day postponed by order of the President until to-morrow.

W. E. HOLMES, Secretary.

Quebec, May 11th, 1821.

The Board being duly assembled and the Minutes of the last Meeting read—the Letter from Dr. Lloyd respecting the Vaccination of the Ordnance Children was read, as ordered at the last Meeting, and directed to be filed.

An Answer to Messrs. Mackey, Blanchet, Parant and Gilroy was read and approved of by the Board—Ordered to be sent.

The Board adjourned until the first Monday in June.

W. E. HOLMES, Secretary.

Quebec, 8th June, 1821.

The Board being duly assembled, and the minutes of the last Meeting being read—Resolved, That an Answer be sent to Dr. Parant, to a Letter received yesterday respecting re-vaccination.

The Board adjourned until the first Monday in July.

W. E. HOLMES, Secretary.

Quebec, 2d July, 1821.

The Board being duly assembled, the Minutes of the last Meeting were read, as also a Letter from Mr. Neil M'Kernan, respecting his not having received instructions from the Board—The Secretary reported that it was in consequence of the repeated change of residence of that Gentleman he did not receive them, and that they were sent to the place he last resided at.

The Board adjourned until the first Monday in August.

W. E. HOLMES, Secretary.

Quebec, 6th August, 1821.

The Board being duly assembled and the minutes of the last Meeting read—Resolved, That the Board do meet three times a week, to examine such Returns as may be placed before it.

W. E. HOLMES, Secretary.

Quebec, Septr. 5th, 1821.

The Board being duly assembled, the Minutes of the last Meeting were read, and having met by adjournments from the sixth August to this date have Resolved, that the following Returns found correct be passed, and be paid at the following rates:

Drs. Couillard,
Boudreault,
Taché,
Parant,
Gilroy,
Painchaud,
Donnelly,
Morrin,

District of
Quebec.

26 in Town,
46. in the Country.
£427 10 0

Drs. M.

Appendice
(M.)
21e. Janv

destination respective aussitôt qu'il seroit à désirer, il a été résolu qu'une Circulaire sera imprimée dans les deux langues dans la Gazette de Québec, pour informer sans délai les Médecins praticiens des vues et instructions du Bureau concernant le mode d'inoculation à adopter.

Le Bureau s'assemblera le premier Lundi de Mars, jour fixé par la Loi, si rien ne demande qu'il s'assemble plutôt.

W. E. HOLMES, Secrétaire.

QUEBEC, 7e. Mai 1821.

Le Bureau étant dûment assemblé et les Minutes de la dernière Assemblée ayant été lues, le Secrétaire a fait rapport que tous les Pamphlets, Circulaires et blancs de Régistres, avoient été envoyés comme il avoit été ordonné. Le Docteur Painchaud a informé le Bureau qu'il y avoit trois praticiens qui n'avoient pas reçu desdites Pamphlets, Circulaires et blancs de Régistres. Ordonné que le Secrétaire prenne des informations à ce sujet.

Résolu—Que la Lettre signée des Docteurs Mackey, Blanchet, Parant et Gilroy, qui a été reçue, sera enfilée, et qu'une réponse accusant la réception d'icelle sera lue à la prochaine Assemblée.

Une Lettre de la part du Docteur Ifland, ayant été lue; il a été ordonné qu'elle soit enfilée.

Une Lettre de la part du Docteur Lloyd, concernant l'inoculation des Enfants du Département de l'Artillerie par des Médecins Civils, a été remise pour être lue à la prochaine Assemblée.

Le Bureau s'assemblera Mardi prochain le dix de Mai.

W. E. HOLMES, Secrétaire.

Québec, 10 Mai 1821.

L'assemblée qui devoit avoir lieu aujourd'hui a été remise par ordre du Président à demain.

W. E. HOLMES, Secrétaire.

Québec, 11 Mai 1821.

Le Bureau étant dûment assemblé, et les minutes de la dernière Assemblée ayant été lues, il a été pris lecture de la Lettre du Docteur Lloyd, concernant l'inoculation des Enfants de l'Artillerie, comme ordonné dans la dernière Séance, et il a été ordonné qu'elle soit enfilée.

Une Réponse aux Docteurs Mackey, Blanchet, Parant et Gilroy, a été lue et approuvée par le Bureau, et il a été ordonné qu'elle seroit envoyée.

Le Bureau s'est ajourné au premier Lundi de Juin.

W. E. HOLMES, Secrétaire.

Québec, 8 Juin 1821.

Le Bureau étant dûment assemblé, et lecture ayant été prise des Minutes de la dernière Séance, il a été résolu qu'il seroit envoyé une réponse au Docteur Parant, à la Lettre reçue de lui hier concernant la réinoculation.

Le Bureau s'est ajourné au premier Lundi de Juillet.

W. E. HOLMES, Secrétaire.

Québec, 2 Juillet 1821.

Le Bureau étant dûment assemblé, les Minutes de la dernière Séance ont été lues, aussi une Lettre de Mr. Neil M'Kernan, portant qu'il n'a voit point reçu d'Instructions du Bureau: le Secrétaire a fait rapport que c'étoit en conséquence des changemens de domicile de ce Monsieur qu'il n'avoit point reçu les instructions et qu'elles avoient été envoyées à son dernier domicile.

Le Bureau s'est ajourné au premier Lundi d'Août.

W. E. HOLMES, Secrétaire.

Québec, 6 Août 1821.

Le Bureau étant dûment assemblé les Minutes de la dernière Assemblée ont été lues—Résolu, Que le Bureau s'assemblera trois fois la Semaine pour examiner les Régistres qui pourront être mis devant lui.

W. E. HOLMES, Secrétaire.

Québec, 5 Septembre 1821.

Le Bureau étant dûment assemblé, les Minutes de la dernière Séance ont été lues, et des Assemblées ayant eu lieu par adjournement depuis le Six d'Août jusqu'à la présente date, il a été Résolu que les Régistres suivans, trouvés corrects, sont approuvés et qu'il sera payé pour ceux les taux suivans :

Les Docteurs Couillard,
Boudreault,
Taché,
Parant,
Gilroy,
Painchaud,
Donnelly,
Morrin,

District
de
Québec.

2s6 à la Ville.
4s à la Campagne
£427 10 0